

VERWENDUNG ZERO.1 ELITE CARRIER IN KOMBINATION MIT KINDERWAGEN

Using the Zero.1 Elite carrier in conjunction with strollers



Zero.1 Elite Babyschale mit Kinderwagen /
Zero.1 Elite Infant Carrier with Stroller



Kinderwagen-Adapter / Stroller Adapter



Zero.1 Elite Adapter / Zero.1 Elite Adapter

DE

Mit dem Zero.1 Elite Adapter lässt sich die integrierte Babyschale des Kindersitzes einfach und sicher mit RECARO Kinderwagen kombinieren. Bitte beachten Sie, dass hierbei ein zusätzlicher Adapter für den Citylife beziehungsweise den Easylife Kinderwagen benötigt wird.

Für die Verwendung mit anderen Kinderwagen nutzen Sie bitte die Kinderwagen-Adapter der entsprechenden Hersteller.

EN

With the Zero.1 Elite adapter, the integrated infant carrier of the child seat can be easily and safely combined with RECARO strollers. Please note that an additional adapter is required for the Citylife or Easylife stroller.

In combination with other strollers, please use the corresponding manufacturer's stroller adapters.

DE

Für die Verwendung als Travel System empfehlen wir unseren Zero.1 Elite Carrier in Verbindung mit unseren aktuellen Kinderwagen Easylife und Citylife.

Darüber hinaus haben wir eine Auswahl an aktuellen Kinderwagen anderer Hersteller in Verbindung mit dem RECARO Zero.1 Elite Carrier getestet. Dabei gewährleisten wir, dass die einzelnen Kombinationen bezüglich geltender Standards für Kinderwagen getestet wurden und somit höchsten Sicherheitsanforderungen genügen.

Die nachfolgende Liste enthält sowohl RECARO Kinderwagen als auch Produkte anderer Hersteller, die von uns getestet wurden. Sollte Ihr Modell nicht enthalten sein, wenden Sie sich bitte an unser Team (info@recaro-cs.com).

EN

For use as a travel system, we recommend our Zero.1 Elite carrier in conjunction with our current strollers Easylife and Citylife.

In addition, we have tested a selection of current strollers from other manufacturers in conjunction with the RECARO Zero.1 Elite carrier. In doing so we ensured that the individual combinations were tested according to applicable standards for strollers and thus meet the highest safety requirements.

The following list contains both RECARO strollers and products from other manufacturers that have been tested by us. If your model is not included, please contact our Team (info@recaro-cs.com)

Hersteller / Manufacturer	Kinderwagen Type / Stroller Type	Kinderwagen-Adapter Typ / Stroller Adapter Type [*]	Kompatibilität / Compatibility
RECARO	Easylife	Adapter Recaro 5604.010.00	✓
RECARO	Citylife	Adapter Recaro 5654.010.00	✓
Babystyle	Egg	Adapter Egg for Maxi-Cosi	✓
Babyzen	Yoyo+	Adapter BabyZen Maxi-Cosi	–
Bugaboo	Bee ³	Adapter Bugaboo 85510MC01	–
Bugaboo	Buffalo	Adapter Bugaboo 440200MC01	✓
Bugaboo	Cameleon ³	Adapter Bugaboo 80401MC02	✓
Bugaboo	Donkey (mono)	Adapter Bugaboo Donkey Mono	✓
Bugaboo	Donkey (twin)	Adapter Bugaboo 855180MC02	–
Cybox	Priam	Adapter Cybox TJ900	✓
Goodbaby	Qbit	Adapter Goodbaby for Maxi-Cosi	✓
iCandy	Apple 2 Pear	Adapter iCandy IC217	✓
iCandy	Peach 3	Adapter iCandy for Maxi-Cosi	✓
Joolz	Day	Adapter Joolz for Maxi-Cosi	✓
Joolz	Day ²	Joolz Day Maxi Cosi Adapter	✓
Joolz	Geo	Adapter Joolz for Maxi-Cosi	✓
Mothercare	Orb	Adapter Mothercare 57 100/X 6046	✓
Quinny	Moodd	Adapter Quinny Moodd for Maxi-Cosi	✓
Silver Cross	Wayfarer	Adapter Silver Cross AP203-BAK	✓
Stokke	Xplory	Adapter Stokke 321500	✓
Uppababy	Cruz	Adapter Uppababy 0254 (UB0074)	✓
Uppababy	Vista	Adapter Uppababy UB0074	✓

- ✓ geeignete Kombination / applicable combination
- Kombination ungeeignet / combination not applicable